
Številka: 900-39/2024-4                                                                                 
v Ljubljani, dne 22. 2. 2024                                                                                              

          

ZAPISNIK

9. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 21. 2. 2024 ob 17.00  
uri, v dvorani, Pot k ribniku 20, Ljubljana.

9. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana, 
sklicala in vodila predsednica Sveta Katarina Juvanc Šinkovec.

Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 12 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom.

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boštjan Doljak, Erna Kokalj Jezovšek, Anton Grošelj, Katarina Juvanc 
Šinkovec, Alojz Mlakar, Aliana Moscatello, Peter Kolenc, Robert Okorn, Jure Maleš Andreja Vrtačnik 
Kremžar, Tomaž Vargazon, Jože Zrnec

ODSOTNI ČLANI SVETA: Žiga Skvarča – opr., mag. Andreja Troppan – opr., Maja Rus– opr.

OSTALI  NAVZOČI: Sebastijan Lovrič - PP Vič, Olga Kolar - OŠ Oskarja Kovačiča, 
Jasna Teminović – MR MU MOL, Goran Soroscy-  MR MU MOL, Ana Ralović in Mladen Inđić– oba 
SLS MU MOL

Na glasovanje je predsedujoča dala sledeči PREDLOG DNEVNEGA REDA:

01. Seznanitev članov Sveta ČS Rudnik s prometno in varnostno problematiko na območju ČS 
Rudnik MOL

02. Potrditev zapisnika 8. redne seje Sveta ČS Rudnik
03. Imenovanje novih članov delovnih teles pri svetu
04. Zaključno poročilo proračuna ČS Rudnik MOL za leto 2023 in Poročilo o realizaciji 

izvedbenega načrta ČS Rudnik za leto 2023
05. Poročilo o aktivnostih
06. Pobuda za povečanje investicijskih sredstev v ČS Rudnik 
07. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
08. Razno

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12             PROTI: /
Dnevni red je bil sprejet.



AD 1
Seznanitev članov Sveta ČS Rudnik s prometno in varnostno problematiko na območju ČS 

Rudnik MOL

Za seznanitev z varnostno problematiko na področju četrtne skupnosti Rudnik so bili povabljeni na sejo 
predstavniki Policijske postaje Ljubljana Vič, Mestnega redarstva, MOL in Gasilske brigade Ljubljana 
ter ravnateljica OŠ Oskarja Kovačiča.

Predsedujoča je predala besedo predstavniku PP Vič, Sebastijanu Lovriču, ki je podal informacije glede 
prometne in varnostne problematike na območju četrtne skupnosti. Obravnavanih je bilo veliko tatvin, 
predvsem na območju Ižanska cesta in Peruzzijeva ter v nakupovalnem središču. Veliko poudarka dajo 
na področje ozaveščanja občanov.

Za varnostno problematiko Osnovne šole Oskarja Kovačiča je podala poročilo mag. Olga Kolar. Povedala 
je, da ne zaznavajo posebne problematike. V šoli delujejo preventivno na vseh področjih, predvsem 
učence učijo, kako naj ravnajo, da v prometu ne bodo ogrožali sebe in drugih. Povedala je tudi, da so v 
šoli pred leti pripravili projekt, kjer bi za prometno varnost na šolski poti, predvsem na kritičnih točkah 
(križiščih, prehodih za pešce) skrbeli prostovoljci, predvsem upokojenci. Zaradi premalo zanimanja 
prostovoljcev projekt ni zaživel. Člani sveta so predlagali za pridobitev prostovoljcev iz Zavoda RS za 
zaposlovanje.

Predstavnika MR MOL, Goran Soroscy in Jasna Teminović sta podala informacije z delovnega področja 
redarske službe na območju četrtne skupnosti.

Na koncu je glede dela Gasilske brigade Ljubljana podal izčrpne informacije Robert Okorn, predstavnik 
za stike z javnostjo GBL, tudi član sveta ČS Rudnik. 

Po razpravi so bili enotnega mnenja, da je v prihodnje potrebno več medsebojnega sodelovanja.

Predsedujoča je predlagala sprejem naslednjih sklepov, ki jih je obravnaval Sosvet za varnost ČS Rudnik.

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/9
Svet ČS Rudnik se je seznanil z zapisnikom Komisije za nivojske prehode z dne 14.3.2023 in 
ponovno zahtevo za izdelavo zasnove in preureditev naslavlja na pristojen Oddelek za gospodarske 
dejavnosti in promet MU MOL.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov           PROTI:/
Sklep št. 1/9 je bil sprejet. 

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/9
Svet ČS Rudnik se je seznanil z uradno definicijo Varne poti in naproša Svet za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu Mestne občine Ljubljana za preučitev obravnave Nivojskega prehoda v križišču 
Orlove ulice in ulice Ob dolenjski železnici vezano za presojo varnosti učencev na poti v šolo.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov           PROTI:/
Sklep št. 2/9 je bil sprejet. 

Ob zaključku se je Svet ČS Rudnik  ravnateljici, mag. Olgi Kolar, ki odhaja iz njihove osnovne šole na 
drugo delovno mesto, zahvalil za dolgoletno uspešno sodelovanje in za dobro vodenje šole. 



AD 2
Potrditev zapisnika 8. redne seje Sveta ČS Rudnik

Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 8. redne 
seje. 

Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/9:
Zapisnik 8. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov    PROTI:/
Sklep št. 3/9 je bil sprejet.

AD 3
Imenovanje novih članov delovnih teles pri svetu

Predsedujoča je seznanila, da je prišlo do nekaj sprememb in menjav pri delovnih telesih in je predlagala, 
da se imenuje nadomestne in dodatne člane v komisijo in odbor.

Po soglasju vseh prisotnih glede kandidatur in pridobitev pisnih soglasij tistih, ki jih na seji ni bilo, je 
predsedujoča dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/9:

a.) v Komisijo za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVVI) se imenuje 
Član sveta: Jože Zrnec 

  b.) v Sosvet za varnost se imenuje: 
Zunanji član: Franc Oblak- predstavnik OŠ Oskarja Kovačiča in
                      Jasna Teminović- predstavnica MR MU MOL

  c.) v Odbor za prometno infrastrukturo, gospodarske dejavnosti in urbanizem se imenuje:  
Član sveta: Jože Zrnec

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.
ZA: 12 članov PROTI:/
Sklep št. 4/9 je bil sprejet.

AD 4
Zaključno poročilo proračuna ČS Rudnik MOL za leto 2023 in Poročilo o realizaciji 

izvedbenega načrta ČS Rudnik za leto 2023

Gradivo je bilo članom sveta poslano po e-pošti.

Zaključni račun sestavljajo naslednja poslovna poročila:
 na nivoju področja porabe in glavnih programov
 na nivoju podprogramov
 na nivoju proračunskih postavk
 Priloga – Izjava o oceni notranjega nadzora javnih financ,



Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/9
Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana se seznanja z Zaključnim računom ČS 
Rudnik MOL za leto 2023 v predloženi vsebini in ga potrjuje. Za izvedbo morebitnih sprememb, 
usklajenih z navodili OFR MU MOL, se pooblašča predsednico Sveta ČS Rudnik.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov           PROTI:/
Sklep št. 5/9 je bil sprejet. 

Člani sveta so se seznanili s Poročilom o realizaciji Izvedbenega načrta ČS Rudnik za leto 2023.

AD 5
Poročilo o aktivnostih

Predsedujoča je prisotne seznanila z naslednjimi informacijami:

 Objekt Ižanska cesta 303 je zaradi sproščanja dima iz peči, zaradi varnosti, do preklica zaprt in 
ni v uporabi.

 V torek, 30.1.2024 je potekala koordinacija predsednic in predsednikov ČS z županom in 
podžupanom MOL.

 Asfaltiranje dela Ižanske ceste je predviden za 15.3.2024
 V prihodnje je predvidena še ureditev nadvoza Ižanske c. čez AC, prenova dela Peruzzijeve 

ceste, načrtuje se tudi ureditev pešpoti ob Galjevcu. 
 Letos se začne gradnja novega Vrtca Galjevica, izbira izvajalca bo do poletja
 V ponedeljek, 19.2.2024 je bil sestanek z JP Voka – Snaga in stanovalci na lokaciji Gornji 

Rudnik III, glede rešitve problematike odloženih komunalnih odpadkov v zabojnike. 
 Izdaja Rudniške četrtinke 1-2024 je predvidena v sredini aprila
 v petek, 15.2.2024 je bil sestanek za projekt Center Barje 
 Čistilna akcija Za lepšo Ljubljano bo potekala od 22.3. do 22.4.2024, v ČS Rudnik bodo po do 

sedaj znanih podatkih, čistilne akcije izvedli v TD Barje, ŠD Golovec trails in Društvo 
tabornikov RPK. 

 Ljubljanski festival športa bo 6. in 7. 9. 2024 
 Izvedena je bila seja Sosveta za varnost in Uredniškega odbora ČS Rudnik.
 Lokalna tržnica na območju Rudnika je predvidena v novem četrtnem centru, začasne lokacije 

ne bo. 



Za raznos glasila Rudniška četrtinka je bila prejeta višja ponudba, kot so predvidevali v Izvedbenem 
načrtu, zato je Uredniški odbor predlagal Svetu ČS Rudnik obravnavo ponudbe. 
Predsedujoča je povedala, da ima Glasilo Rudniška četrtinka z večanjem števila gospodinjstev v ČS 
Rudnik tudi višjo naklado zato se s tem poveča strošek.

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/9
Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana se je seznanil s prejeto ponudbo Društva 
za kulturo inkluzije ter potrjuje povišanje sredstev za raznos glasila Rudniška četrtinka v letu 2024.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov           PROTI:/
Sklep št. 6/9 je bil sprejet. 

Uredniški odbor želi v naslednjih izdajah glasila objavljati fotografije na način nekoč - danes, če bo s tem 
povezana še kakšna zanimiva zgodba, bodo pripravili članek. Predlog je, da se prek svetnikov, društev in 
drugih krajanov pridobijo primerne fotografije, ki se nanašajo na prostor in detajle iz ČS Rudnik, ne toliko 
na osebe. Enak poziv pa podajajo tudi za osebe, posameznike, da poiščejo zanimivega soseda, dijaka, 
učenca, člana društva, v starosti od 10 do 30 let, da ga lahko predstavijo v naslednjih izdajah glasila.

Člane sveta prosijo za posredovanje starega arhiva fotografij iz ČS Rudnik, prošnjo pa naj posredujejo 
tudi drugim krajanom.

Sejo je zapustil član sveta Jure Maleš.

AD 6
Pobuda za povečanje investicijskih sredstev v ČS Rudnik

Član sveta Anton Grošelj je po elektronski pošti poslal pobudo za Povečanje investicijskih sredstev v 
četrtni skupnosti Rudnik.

Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/9
Svet ČS Rudnik predlaga, da se v proračunu Mestne občine Ljubljana za leto 2024 za zagotavljanje 
nujnih investicijskih del, ki jih bo na podlagi pobud sveta skupnosti ali občanov in dokončne presoje 
sveta četrtne skupnosti določila, oz. v svoj program uvrstila četrtna skupnost, zagotovi dodatnih 1,0 
mio EUR investicijskih sredstev za posamezno četrtno skupnost. Tako se v proračunu za leto 2024 
in nadaljnja leta, zagotovi znesek 17,0 mio EUR (za vsako četrtno skupnost po 1,0 mio EUR). Ta se 
zagotovi v okviru vsakokratnega sprejema mestnega proračuna. Za realizacijo programov, tako 
kot za realizacijo ostalega dela proračuna, poskrbi mestna uprava in druge pristojne službe.

Navzočih je bilo 11 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Glasovanja se je vzdržal 1 član.
ZA: 3 člani           PROTI: 7 članov
Sklep št. 7/9 ni bil sprejet. 



Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik

Član sveta Jože Zrnec je zaprosil za informacijo, kdo je pristojen za urejanje predvsem čiščenje ceste Pot 
na Orle, saj predvsem po posipanju po sneženju ob robu vozišča ostaja velika količina peska, ki se ob 
deževju spira in zamaši jaške. Predsednica je dodala, da so enake pripombe na račun prekomernega 
posipanja in ostanka peska na cestah, ki ostane še dolgo po sneženju tudi iz drugih koncev četrtne 
skupnosti. Dogovorjeno je bilo, da se vprašanje pošlje na pristojno JP Voka- Snaga oziroma na OGDP 
MU MOL.

A6
Razno

Člani sveta so določili termin terenske seje, ki bo v soboto, 13.4.2024 na povabilo Občine Ig za vodeni
ogled Morostiga - hiša narave in kolišč.

Predsedujoča je ugotovila, da je dnevni red izčrpan in je sejo zaključila ob 19.30 uri. 

Zapisala:
Ana Ralović

       Predsednica Sveta ČS Rudnik
           Mestne občine Ljubljana
          Katarina Juvanc Šinkovec
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